

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2025-02-26

Styrelsens medlemmar: Ludvig Magdeburg (Ordförande), Klara Enfors (Vice Ordförande), Ziad Albitar (Sekreterare), Albin Lindberg (Sportchef), Engla Selander (Informationsansvarig), Sofia Barbaranelli (Kassör), Hannah Pettersson (Klubbmästare), Ella Maxeby (Klubbmästare), Ellica Sandegren (Studierådsordförande), Bartek Sienko (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Ingen

Även närvarande: Ingen

Mötet öppnas: 12.17

1 Val av justerare

Albin Lindberg väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringsrunda

- Studiesocialt ansvarig ska på arbetsmiljögruppen möte idag, och har syjunta ikväll. Han vill också informera att det återigen nu finns studieplatser på våning 5.
- Klubbmästarna har teambuilding på måndag inför fyrispark sittningen. De planerar inför QKIT och fyrispark sittningen.
- Informationsansvarig har beställt hoodies till de olika verken,
- Vice ordförande har svarat på mejl, fått veta att världsmästerskapet är uppbokad då examenssittningen ska ske.
- Studierådsordförande har haft studieråd, det kom ca 20 pers. Imorgon har hon studieråd med masterstudenterna. Ska dessutom gå på institutions styrelsemöte.
- Sportchef ska hålla en Muay Thai träning på lördag och har en TB på torsdag. Funderar på att hålla en pingsträning nästa vecka
- Sekreterare har fyllt på skrubben, har köpt in några nya varor.
- Ordförande har varit på möten bl.a. på möte om att bilda studiecirkel, har skrivit till Nordea om att ändra firmatecknare och var på ordförande råd i måndags.

3.2 Kompissittning

Styrelsen diskuterade om de, skrubberket och sportverket ska spexa på kompissittningen.

3.3 Studiecirkel

Ordförande hade möte med folkuniversitetet i måndags. De diskuterade att bilda studiecirkel för syjuntor och studieråd. Ordförande ansåg att det man fick utav det var inte värt tiden man behövde lägga men styrelsen diskuterade ifall det kan vara lönsamt ändå.

3.4 Beställning av overaller

Det börjar bli dags att beställa overaller inför nästa läsår. Ordförande sa att man borde beställa fler än förra året, och att det kan vara bra att ha ett litet lager.

3.5 Datum examenssittning

Styrelsen diskuterade om datumet på examenssittningen ska flyttas. Styrelsen ska undersöka vilka datum som är fungerar.

3.6 Datum stormöte vårtermin

Styrelse diskuterade lite olika förslag för datum på vårterminens stormöte. Preliminärt datum blev den 15:e maj.

3.7 Verksamhetsberättelse

Ordförande berättar att det är bra om styrelseledamöter börjar skriva allt de har gjort under året inför verksamhetsberättelsen på stormötet.

3.8 Måndagssittning

Styrelsen diskuterade hur många det blir på måndagssittning. Kom fram till att det blir över 100 iallafall.

3.9 Fotografering

Styrelsen diskuterade datum till när styrelsen och andra verk ska fotas. Preliminärt datum blev 27:e mars.

3.10 Dagens frukt

Enchanted golden apple.

4 Övriga frågor

- Studiesocialt ansvarig föreslår att testrundan för Skrubber-Game ska börja den 24e mars.
- Styrelsen diskuterar att ha team-building i April.

Mötet avslutas: 13.01

Upprättat av: Ziad Albitar (Sekreterare)
Justerat av: Albin Lindberg (justerare).